
Vergadering Adviesraad sociaal domein Nieuwkoop 4-12-23 
Gemeentehuis Nieuwveen 09:30-12:00 

 

Aanwezig: 

Els S, Els K, Jaap, Rob, Nick, Bianca, Joke, Jolet, Jacinta, Koos 

 

Gasten: 

Jon , Natascha 

 

Afgemeld/afwezig: 

Henk, Tineke, Marianne 

 

 

Dit verslag is een samenvatting van de aandachtspunten, conclusies en actiepunten van 

de vergadering 

 

Opening            

 

Deze bijeenkomst komen Jon en Natascha als potentieel voorzitter en lid de sfeer 

proeven. Zij zijn bekenden voor een aantal adviesraadleden. 

 

 

Notulen  23-10-23          

 

De notulen zijn besproken, er zijn geen tekstuele of inhoudelijke opmerkingen of 

wijzigingen.  

 

Naar aanleiding van de notulen wordt de stakeholders bijeenkomst van Tom in de buurt 

besproken. 

Tom in de buurt zou benaderd kunnen worden om documentatie te verstrekken aan de 

adviesraad of toelichting komen geven over hun nieuwe setting/werkwijze sinds de 

aanbesteding. 

 

 

Werkgroepen           

 

Werk en inkomen 

Overleg met Elly en Freke is verplaatst naar februari. 

 

Medelanders  

-Openbaar vervoer in de kleine kernen is een aandachtspunt. 

-De nieuwe verkiezingsuitslag geeft zorgen, maar zal niet direct effect hebben. 

-Nieuwkoop samen met de Rijnstreek gaan flexibeler om met de bijstand, in vergelijking 

met andere gemeenten.   

 

GGZ 

Geen ontwikkelingen. Het plan is om Siska van Halteringen uit te nodigen voor een 

volgende vergadering, over bemoeizorg. 

 

Ouderen 

De 75+ gesprekken lopen goed, er worden adviezen gegeven en desgewenst neemt de 

gemeente contact op bij een hulpvraag. Uit terugkoppeling blijkt dat systeem goed te 

werken. 

De vrijwilligers komen vrijwel niet binnen bij ouderen met een niet-westerse achtergrond, 

die geven aan geen behoefte te hebben aan een bezoek. 

Er zijn veel oudere die in een voor hen te grote woning wonen, maar die opzien tegen 

verhuizen, o.a. vanwege de angst voor hogere huurprijs. 



 

Jeugd 

Els heeft een werkplan gemaakt en een bezoek gebracht aan De Bende. 

Nieuwkoop doet het niet slecht in vergelijking met andere gemeenten.  

Zo dicht mogelijk bij de mensen, en gespecialiseerde zorg alleen wanneer dat nodig is. 

Er komt een gesprek met Rob en Mathilde van de gemeente. 

 

 

Ingekomen stukken          

 

 

Voortaan worden de nieuwsflitsen van de koepel rondgestuurd door Nick. 

 

In de nieuwsflitsen worden vaak cursussen/workshops aangeboden, sommige zijn gratis 

te volgen. Er is een vergoeding van €700 per jaar voor de adviesraadleden, voor 

cursussen/workshops.  

 

Binnen de adviesraad is behoefte aan een algemene cursus, een training voor 

adviesraadleden. 

Rob wil daarvoor wel contact opnemen met Petra van der Horst. 

 

Het is ook belangrijk om een vice-voorzitter aan te wijzen en deze bij zaken meer te 

betrekken om vervanging beter te borgen. Jaap ziet dit wel zitten. 

 

 

Voorstellen gasten           

 

De gasten Natascha en Jon stellen zich voor. 

 

Natascha heeft interesse in de werkgroep jeugd. 

 

Jon wil solliciteren voor de functie van voorzitter, hij zal hiervoor in gesprek gaan met de 

sollicitatiecommissie. De verwachtingen kunnen dan worden besproken, beide partijen 

beoordelen vervolgens of ze zich hierin kunnen vinden. 

 

 

Schuldhulpmaatje door Carla Punt en Donja        

 

Zie meegestuurde presentatie voor informatie 

 

Carla en Donja zijn bestuursleden van schuldhulpmaatje: samen lukt het, samen sterk. 

Dit is een landelijke organisatie, via de kerk. In Nieuwkoop actief sinds een jaar. 

 

Schuldhulpmaatjes krijgen een professionele training zodat zij bevoegd zijn om aan de 

slag te kunnen gaan. 

 

In het begin is het lastig om aan cliënten te komen, bekendheid krijgen is moeilijk. 

Hulpvragers moeten zichzelf aanmelden, dan zijn ze meer gemotiveerd. De hulpvrager 

heeft een intakegesprek bij een coordinator, die hem vervolgens aan een maatje koppelt.  

 

Er zijn veel regelingen en potjes, maar mensen vallen daar soms net buiten. 

Een schuldhulpmaatje kost niets, maar mensen wachten vaak lang met een hulpvraag. 

De bedoeling van een schulphulpmaatje is preventie. Als de situatie te zwaar is voor een 

maatje, dan kan er worden doorverwezen naar de gemeente. 

 

Donja geeft aan interesse te hebben in de functie van adviesraadlid en wiil een keer 

langskomen naar de vergadering. 



 

Actielijst en rondvraag          

 

Actielijst is doorgenomen, gewijzigd en aangevuld. 

 

Punt uit rondvraag: 

Mantelzorgers vragen vaak pas hulp bij spoed, terwijl zij dan pas op de wachtlijst komen. 

Daarom kan er beter in een eerder stadium al contact worden opgenomen, maar men is 

niet goed op de hoogte van de mogelijkheden. 

 

Dit is Jaap zijn laatste vergadering als voorzitter van de adviesraad. Hij wordt door 

iedereen bedankt voor zijn jarenlange bijdrage en inzet als voorzitter. 


